
Protokoll fört vid Ulricehamns Bridgeklubbs styrelsemöte2O24-L2-03 i klubblokalen.

Närvarande: Roy Carlsson, Anette Reivall, Elisabeth Lindblom, Roland Azelius, Fredrik
Broman och Jens Andersen

§1

§2

§3

Mötets öppnande: Ordförande Roy Carlsson hälsade alla välkomna och öppnade rnötet.

Godkännande av Dagordningen: Dagordningen godkändes.

Avslutning; Ordfdrande tackar och avslutar mötet.

vid

Föregående mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till
handlingarna.

§4 Rapporter: Ekonomi, Allsvenskan Div4

Ekonomi: Roland meddelar att ekonomin är stabil konstaterar också ait vi fått bidrag med
4000: - till hyran av Sparbanken.

Allsvenskan Div4: Roy meddelar ätt Borås kretsen har skjutits div4 framåt till 11/1, då ska
flera lag från Göteborg vara med.

§S Hyra 2025: Hyran har gått upp för första gången på länge, hyran är nu för kontor 10 000: -
per år och hyran för spel är 600: - per kväll och 340: - per förmiddag.

§6 Årsmöte: Årsmötet bokas till Z5/2t7.30 ispellokalen. Roy hör med Lars-Erik om han kan
vara ordförande på årsmötet. Verksamhetsberättelse ska tas fram.

§z Spelprogram/Bordsavgifter 2A2Sz Beslut tas att fortsätta som tidigare med spei tisdag kväil
och torsdag förmiddag och att kostnaden för spel blir densamma. KM i par planeras till 16/3
till en kostnad av 100: - och för detta får man spel, lunch och fika. KM mix pianeras till
hösten. Beslut tas att sommarbridge körs 10 tisdagar med start 18/6 och vi fortsätter med
HCP spel. Styrelsen ska se om vi någon tisdag nästa år kan delta i förbundets sirnuitana
tävling.

Övriga frågor:

Julfest" Det har satts upp en anmälningslista på anslagstavlan där man kan notera om rnan
ska vara med på jultallriken den t7/12 kl. 17.00. Anette har hört med Cafd Hörnan oeh de
kan leverera till en kostnad av 159: - per person. Den totala kostnaden med fika och drieka
räknas till ca 200: - per person. Anette kollar vidare innan hon bokar mat.

Årsavgift: Styrelsen diskuterade eventuella årsavgifter för spelare för att få in mera pengar
till föreningen men det förslaget bordlades.

Nästa möte: L1/2 kl. 16.30 i klubblokalen.

§8

§g

§10

I

Andersen Roy Carlsson


